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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 11. maj 2023 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet. 

 

Ny suppleant Nick Myhre (Siri 0A) inviteres til 

at deltage i mødet. 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen (Afbud) 

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm  

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: 

Fabian 4C 

Josefine 6A 

 

Afbud: Betina, Camilla 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Godkendt med tilføjelse af punkt. 3.B. om 

ferieplan. 

2 Nyt fra elevrådet – i 

almindelighed 

 

En gruppe elever ønsker at 

ordensregel om at elever ikke må 

forlade skolen i frikvartererne 

afskaffes. 

Fabian og Josefine 

 

Fra elevrådet generelt.  

På sidste møde drøftede man ordensreglen 

om at man ikke må forlade skolen.   

 

Ønske om aktiviteter for eleverne i den 

Grønne Hal i frikvartererne.  

 

Ønske om ændring af ordensregel. 

Noah, Cornelius, Tobias og Emil fra 8. 

årgang. 

 

Eleverne fremlagde deres argumenter for at 

kunne forlade skolens område.  

 

Elever ønsker mulighed for en pause fra 

skolen.  

Eleverne ønsker at få, og tage ansvaret for 

at forlade skolen. De har brug for den 

variation der i at kunne gå ud.  

 

Mange elever har ikke madpakke med.  

Der er udfordringer med skoleboden og 

betalingen i skoleboden. (man efterlyser 

mulighed for mobilepay) 

 

Eleverne foreslår ”karantæne” hvis man 

ikke overholder aftalerne. Drøftelse af hvem 

der skal håndhæve ”karantænen”. 
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Der bør nok være en grænse for hvor langt 

man bevæger sig væk fra skolen.  

Må man kører på tuktuk, knallert i 

skoletiden?  

Hvad vil man som elev gerne kunne lave i 

frikvartererne?  

 

Kan I som elever være med til at sikre at 

ordensreglerne bliver overholdt?  

3 Drøftelse om ordensregel. 

Skolebestyrelsen drøfter 

henvendelsen fra eleverne og tager 

stilling til den videre proces 

Fra lærerne –  

Udskolingslærerne har bedt om 

bestyrelsens hjælp til at ordensreglen 

formidles til forældrene. Man oplever bl.a. 

at nogle forældre ikke bakker op om 

ordensreglen.  

 

Lærerne ønsker ikke at reglen ændres.   

Hovedparten af eleverne har madpakke 

med.  

Er det muligt med alternativer i 

skoleboden?  

Kan man udvide havregrynsprojektet så det 

også gælder til frokost.  

 

Forslag om et velkomstbrev til forældre i 

udskolingen.  

 

Drøftelse af fordele og ulemper ved forbud.  

 

Forslag om en prøveperiode, og at 

skolebestyrelsen afholder et møde med 

forældrene til kommende 8. og 9. kl.  

 

Bestyrelsen tager beslutning på kommende 

møde. 

3b Nyt punkt –  

Drøftelse af høringsmateriale 

vedr. 

En ekstra arbejdsdag  

Elevrådet – afskaffelse af St. Bededag 

kunne evt. konverteres til en ”social dag” 

 

SFO’en –  

v/201 skoledag – forslag om en fælles dag 

med lærere og pædagoger.  

v/200 skoledage – pædagogerne oplever at 

der lægges endnu en opgave ud til dem.  

 

TR på vegne af lærerne –  

Ønsker 200 dage.  

 

Ferieplanen  

v/200 dage – i skoleåret 2024-25 er der 

ikke tilslutning til en lukkedag d. 6/6.  

 

Bestyrelsen tilkendegiver ved 

håndsoprækning 4 for 200 skoledage og 4 

for 201 skoledag.  

4 Skolebestyrelsens fremmøde på 

forældremøder til kommende 

skoleår. 

Drøftelse 

Bestyrelsen deltager på første 

forældremøde i 0.kl. 

De øvrige forældremøder deltager man i 

ved forespørgsel fra lærerne.  
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Forslag om:  

bestyrelsen har en stand ved åbent hus 

arrangementet i uge 12.  

 

evt. et arrangement for forældre i 

udskolingen.  

5 Årshjul for skolebestyrelsen 

Drøftelse 

Udsat til kommende møde.  

 

Årshjulet sendes ud med kommende 

dagsorden.   

6 Skolebestyrelsens årsberetning. 

Skal der laves en skrivelse/hilsen fra 

skolebestyrelsen? 

Formand og næstformand laver en 

årsberetning til udsendelse inden skoleårets 

slutning. 

7 Orientering  

Økonomi – vores ønsker – 

økonomiske udsigter 

Skoleårets planlægning fx st. bededag 

Forvaltningen har kvitteret for 2 

ansøgninger. 

Legeplads og garderobeforhold i 

indskolingen. 

8 Meddelelser Dimissionsfest d. 21/6 – vil bestyrelsen 

deltage?  

 

Midler til legeplads – Camilla har fundet 

mulige puljer der kan søges fra.  

9 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende 

møder 

Trivsel: Børn, medarbejdere og 

forældre. 

Ordblindhed/inklusion. Fællesskaber 

(levn fra corona?) 

Ordensregel til beslutning. 

Årshjul – husk at sende årshjulet ud med 

dagsordenen.  

 

Datoer for møder i skoleåret 23-24. 

 

Næste møde 13/6.  

 


